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 Suunnittelupäällikkö Petri Suominen esitteli Uudenmaan liikenneasioita.  
 Uudenmaan liitto on laatinut liikennehankkeiden priorisoinnista 

epävirallisen yhdistelmän. Yleisesti ottaen Uudenmaan liikennehankkeita 
priorisoidaan poikkeuksellisen monella tavalla useammassa instanssissa. 

 Nykyisin on mahdollista käynnistää alueellinen junaliikenne ilman liikenne- 
ja viestintäministeriön hyväksyntää, mutta sitä on haitannut liikenteeseen 
soveltuvan kaluston puute. Lisäksi tarvitaan kuntien rahoitusta.  

 Liikenteen verotukseen ja Helsingin seudun ympäristövyöhykkeiden 
muodostamiseen on vaikea ottaa tässä vaiheessa kantaa valmistelujen 
ollessa vielä täysin kesken.  

 
 Merkittiin liikennekatsaus tiedoksi. 


